
Waarschuwing vooraf: Dit is alleen de grammar builder, omdat ik de vocabulary 
builder niet uit ga werken, omdat dat voor mij grotendeels voor zich spreekt. Verder is 
deze uitleg ook helemaal niet duidelijk ofzo, het is alleen een verduidelijking voor 
mezelf maar ik gooi het ook wel op atgreijdanus.  

Grammar Builder Unit 5&6 
Passive, 5B,E, 6B 

- Bij elke ‘simple’ vorm: be + past participle ​They installed the WiFi → The WiFi has 
been installed.  

- Continuous: ​Alleen simple en continuous: ​They are watching me → I’m being 
watched 
They were watching me → I was being watched 

- Present simple: ​The hotel is used by…  
- Past simple: ​The hotel was built.. 
- Present continuous: ​The hotel is being renovated… 
- Future simple: ​The hotel will be reopened 
- Future perfect: ​The hotel will have been opened 
- By gebruiken om de dader aan te geven (onderwerp in actieve zin) 
- Nooit de present perfect gebruiken!!!!! 
- Gebruiken als je niet weet wie iets gedaan heeft  
- Bij zinnen met twee lijdende vormen kun je kiezen  
- Believe, consider, expect, know, report, say, think  

- It was (passive van bovenstaande) that…  
- Met infinitief: Onderwerp (passive van bovenstaande) infinitief (to do, to be, to 

have done) 
- Refererend naar vroegere gedachten: present simple passive + to have done 

5F 
- There seems to be 
- It looks as though/ as if 
- It’s quite possible that 
- I should imagine 
- Judging by, I’d say that 
- Chances are  
- More likely than not 

5G ‘Future in the past’ 
Dingen die in het verleden nog in de toekomst waren  
‘Ze had meel en eieren meegenomen, omdat ze een taart zou gaan maken’ 
‘She brought flour and eggs because she was going to make a cake’ 

- was going to ​ als het een geplande gebeurtenis was 
- would ​ als het moment in de toekomst ver weg is 

‘In 1964, she met the man she would later marry’ Dus in 1964 ontmoette ze hem, 
maar ze trouwden pas later 



- Past continuous als het een afspraak was.  
‘I took boots with me because we were going for a walk’ Dat was al afgesproken, en 
daarom heb je laarzen meegenomen 

6E, Articles en Quantifiers 
Wanneer a/an 

- Wanneer je zegt dat iets wat is ‘That is a/an..’ 
- Wanneer je zegt wat iemand zijn baan is ‘She is a/an..’ 
- Als je iets voor het eerst zegt ‘I have a problem’ 
- Wanneer je een voorbeeld van iets gebruikt ‘Is there a bank nearby?’ 
- In plaats van per of for each ‘To earn 500 euros a week’ 

Wanneer the 
- Wanneer het duidelijk is waar we over praten 

- Als je het al benoemd hebt ‘I have a problem. The problem is..’ 
- Als het er maar 1 keer is, zoals ​the ​ sun en ​the ​ queen 
- Wanneer het duidelijk wordt in de situatie ‘Let’s go to the beach’  

- Met woorden die te maken hebben met nationaliteit ‘The Italians have..’ 
- Aardrijkskunde namen ‘The Andes, the Nile’ 
- Een paar landen (The UK, the USA, the Netherlands) en eilandengroepen (The 

Philippines, the Channel Islands’ 
Wanneer helemaal geen article 

- Met maaltijden (Breakfast, lunch, dinner) 
- Bij zelfstandige naamwoorden met een voorzetsel (‘At home’)  
- Met de meeste landen, continenten, dorpen, meren en bergen (‘the shores of Lake 

Ontario’) 
- Bij een algemene conclusie (‘Cats eat mice and birds’) 

Quantifiers 
- Some​  in bevestigende zinnen en aanboden, ​Any ​ in negatieve zinnen en vragen 
- Any ​ met dingen die je niet kunt tellen/ meervoud in bevestigende zinnen met een 

negatieve betekenis (‘I came out without any money’) 
- Any ​ ook in bevestigende zinnen waar het staat voor ‘it doesn’t matter which’ (‘I want 

any piece of candy’) 
- Bij nadruk gebruik je ​No (Not any) ​ (‘There’s no point in complaining’) 
- A few met dingen die je kunt tellen (‘A few men have walked into the bar’) 
- A little met dingen die je niet kunt tellen (‘There’s a little snow left outside’) 
- Je gebruikt alleen few of little wanneer je nadruk wil leggen op de kleine hoeveelheid 

van dingen (‘He has little money’) 
- Whole ​ met telbare dingen in enkelvoud (‘He ate the whole pack of biscuits’) 
- All ​ met meervoud en ontelbare dingen (‘He ate all the biscuits’ , ‘Have we used all 

the butter?’ 
- Both, either, neither ​ als je over twee dingen praat (‘Neither shops are cheap’, ‘Both 

shops are expensive’, ‘Either shop earns a lot of money’) 
- De meeste quantifiers worden gevolgd door ​of ​ en een determiner (​the, these, my, 

etc’​ ) Dus: Most of us, all of the kids, a few of his friends, each of the kids, etc.  
- No en every kunnen niet door of gevolgd worden! ​→ None of en every one of.  

 


